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Zagreb,  9.6.2021. 

 

 

Zapisnik 

 

s 4. sjednice Vijeća roditelja u školskoj godini 2020/21. 

 

9. lipnja 2021.u 17:30 h preko Zoom aplikacije(obzirom na mjere vezane za korona virus epidemiju). 

 

Prisutna su 24 od 27 predstavnika roditelja. 

 

DNEVNI RED: 

1. Verifikacija zapisnika 3. sjednice Vijeća roditelja u šk. god. 2020./21. 

2. Obnova i funkcioniranje Škole 

3. Razno 

4. Istraživanje – online nastava školska godina 2019./20. 

5. Istraživanje – online nastava školska godina 2020./2021.- doživljaj/iskustvo 

 

Uz članove Vijeća roditelja, 4. sjednici prisustvovali su i ravnateljica Mirjana Jermol, pedagoginja 

Helena Gašljević (Šikić), edukacijska rehabilitatorica Andrea Fajdetić, tajnica Lelija Ujčić-Kajmak, 

profesor Ivica Završki s Građevinskog fakulteta, te neki od članova Učiteljskog vijeća. 

Zapisnik je vodila zapisničarka Jelena Radan. 

 

 

1. Verifikacija zapisnika 3. sjednice Vijeća roditelja u šk. god. 2020./21. 

 

Zapisnik usvojen sa 24 glasova ZA. 

 

2. Obnova i funkcioniranje Škole+ Obraćanje članica Učiteljskog vijeća (Riječ učitelja)  

(sastanku je trebala nazočiti predstavnica Gradskog ureda za obrazovanje, Snježana Dizdar, 

nadležna za radove na Školi koja je neposredno pred početak sjednice otkazala obzirom da je 

dobila zabranu javnog istupa od strane gradonačelnika; sastanku je prisustvovao prof. Ivica 

Završki s Građevinskog fakulteta, glavni voditelj projekta obnove na Školi) 
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Nakon uvodne riječi ravnateljice Jermol, profesor Završki je izlagao. 

 

Profesor Završki je kazao kako je prva faza obnove okončana i od prošlog tjedna počeo se uvoditi u 

posao izvođač 2. faze, ujedno završne u kojoj će svi radovi bili završeni. Postoji ugovorni rok od 6 

mjeseci, što znači da bismo krajem godine trebali biti gotovi sa svim radovima. Svi radimo u najboljoj 

namjeri da se to i dogodi, rekao je, ali vidjet ćemo,drugim riječima, za sada se ostavlja prostor da 

radovi možda neće biti gotovi u tom roku. Naime, okolnosti su da je činjenica kako je Škola u sustavu 

zaštite spomenika, kulture i prirode, te da uslijed regulative njene interpretacije ukupne pozicije 

Gradskog zavoda za zaštitu spomenika, kulture i prirode komunikacija nije baš prvorazredna i oni 

sami istražuju vlastitu poziciju unutar projekata obnove objekata oštećenih u potresu. 

Respektabilni projektni sudionici su u pitanju, nastavio je profesor – izvođač, poduzeće Ingrad, 

projektantica gđa Grebenar, nadzor čini Plan plus, sve sudionici aktivni i na sanaciji drugih škola u 

Zagrebu. 

Predlažem da vas ravnateljica Jermol izvještava o svemu, i sam sam spreman informirati vas o 

napretku, kazao je. 

Predsjednica Vijeća roditelja Mirjana Vujović Đurak (6.a) se zahvalila na izrečenom i iskrenosti tj. 

oprezu u određivanju roka kraja radova, obzirom da se obećavalo da će radovi biti gotovi do 1.9., te 

da je najvažnije da se radovi odrade kako treba. 

Prof. hrvatskog jezika Dijana Grbaš-Jakšić: Što podrazumijeva 2. faza? Odgovor: Završetak svih radova 

u cjelovitoj obnovi nakon potresa – ojačanje konstrukcije i vraćanje škole u prvobitno radno stanje 

što podrazumijeva i žbukanje, grijanje i ostalo. 

Roditelj je izrazio zabrinutost oko termina vraćanja stanja škole u stanje prije potresa, obzirom da 

stanje tada nije bilo dobro, pa je profesor pojasnio da je to termin, a da prvobitno stanje škole 

podrazumijeva potpunu funkcionalnost škole. 

Gđa roditelj je rezimirala da se da naslutiti problem koji nije građevinske prirode, već one 

komunikacijske, kako je i sam professor rekao, teje također upitala da li nas i za opremanje čeka 

process javne nabave? 

Ravnateljica Jermol je tražila još jednu jasnu potvrdu od profesora u kakvo stanje se stavlja Škola 

nakon obnove. 

Profesor odgovara da će Škola biti u skladu s novim propisima te će biti zadovoljeni svi aktualni 

standardi posebno u smislu potresne stabilnosti. 

Ravnateljica je nastavila da javna nabava ide za namještaj i informatičku opremu, čeka se odabir tko 

će to raditi, saznat će tko će raditi, te će proslijediti ugovor kad ga dobije. Tri firme su se javile na 

natječaj: Primato logistika - Hrvatski Leskovac, Školski servis iz Zagreba, te Promondis Samobor. Oko 

3 mil.kuna s pdv je vrijednost namještaja.Za informatičko opremanje škole produljena je javna 

nabava do cca 21.6. Ravnateljica je ustrajala na modernom, prilagođenom i kvalitetnom namještaju 

za učenike koji je tražila. 

Ana Matijević (4.a) je shvatila na prošloj sjednici da je i opremanje bilo unutar navedenog roka, to 

jest da je po principu “ključ u ruke”, kad završi obova, djeca kreću u školu. Da li bi se okvirno mogao 

neki rok navesti u ovom trenutku koliko god nezahvalno to bilo? 
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Profesor je rekao da je rok do kraja godine ako je sve idealno, ali i da sumnja da će sve biti idealno, te 

da je bolje da se računa da neće sve biti idealno jer je dosta stvari koje nisu mogle biti identificirane u 

fazi izrade projektne dokumentacije. 

Profesorica Julija Vejić: prolongiranje je 3 mjeseca Ili pola godine? Profesor nije mogao odgovoriti,ali 

je sugerirao da ponovno procijenimo za 3 mjeseca koja je situacija. 

Roditelj Tea Švaljek-Krešić (6.c): Također je zahvalila na iskrenom odgovoru, obzirom da je u 

prijašnjem periodu bilo sugerirano da se rok od 1.9.stiže, iako je određeni broj roditelja sumnjao u 

mogućnost stizanja tog jesenskog roka. 

Profesor Završki se potom isključio sa sjednice. 

Kakav je plan za iduću školsku godinu, pitala je predsjednica Vijeća roditelja. 

Ravnateljica Jermol: Neće se puno stvari mijenjati, sadašnji prvi razredi koji su u O.Š. Tina Ujevića i 

ostaju tamo kao drugi razred. Sadašnji drugi itreći razredi u O.Š I. Kršnjavoga će nastaviti kao treći I 

četvrti, u O.Š. Ivana Cankara dolaze prvašići, u O.Š. Kralja Tomislava ići će sedmi i osmi razredi, O.š. 

Julija Klovića peti i šesti razredi, dakle napravila se zamjena jer je u Kralja Tomislava došlo do 

povećanja upisa broja učenika. 

Ostaje prijevoz, te je ravnateljica spomenula i pitanje boravka četvrtih razreda – što je neuobičajena 

praksa u gradu Zagrebu, ova škola ima tu mogućnost, te će se ravnateljica Jermol potruditi održati 

mogućnost boravka. 

 Petar Brkić (6.b)  – možemo li dobiti informaciju službeno, na stranicama škole ili upućeno 

roditeljima? Ravnateljica je potvrdila. 

Gabrijela Šestani (7.a)  – molba gradu za vanškolske aktivnosti i ponude istih jer djeci nedostaju 

druženja i osjećaj koristi. Pronaći način da se djeci omogući sudjelovanje unutar grupa raznih 

aktivnosti, ne samo onih obrazovnih. Različite udruge su znale voditi određene aktivnosti. 

Ravnateljica Jermol: izvannastavne aktivnosti su pod utjecajem dislociranosti, ali su glavni razlog 

epidemiološke mjere. S izvanškolskim aktivnostima mi nemamo ništa, ali roditeli mogu imati udrugu, 

inicijativu iosmisliti sadržaj za svoju djecu. Škola na taj način ne može djelovati, iako smo imali 

aktivnosti doduše s malim brojem djece. Ićiće se prema mjesnom odmoru pa da nam njihov prostor 

bude raspoloživ za naše aktivnosti. Pronaći ćemo načina, samo da korona prođe. I vi kao roditelji 

možete ići prema Gradu s određenim zahtjevima i idejama. 

Nakon zamolbe gđe Šestani da se direktnije šalju obavijesti ukoliko ih ima o nekim mogućim 

aktivnostima za djecu, ravnateljica je napomenula da udruge ne mogu ulaziti u škole sa svojim 

aktivnostima. 

Izvannastavne aktivnosti pak za našu djecu mogu voditi samo naši nastavnici. 

Profesorica: Odmorko je također opcija. 

Ivan Peranović (2.b): ispada da nemamo školu, mi nemamo zgradu, ali malo je razočaravajuće da 

nemamo ni sadržaj, djeluje da su i djeca i učitelji zapostavljeni, samosam htio podijeliti ovaj osjećaj 

zapostavljenosti i razočaranja u nerješavanju situacije od strane Grada. 

Roditelj: može li se izborna nastava stranog jezika omogućiti uživo? Jer nije bilo na razini koja je 

primjerena. 

Ravnateljica Jermol: ako se dopusti miješanje skupina, da. 
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Zrinka Dičak – satničarka i prof.povijesti – sve je bilo podređeno mjerama, brzo krećemo s izradom 

rasporeda. Svima je želja nastava uživo, ali je realnost bila takva da je morala biti online. Kolege rade 

na različitim školama u različitim smjenama, trudila sam se da nema više od šest sati maksimalno, 

dosta je bilo izazovno u ovakvim uvjetima. 

Jelena Radan, zapisničarka, 1.c: voljelabih da nam se obrati gđa Dizdar obzirom da je bila na prošloj 

sjednici, te sam za to da zajedno iscrpimo ideju predstavljanja potrebe za vanškolskim aktivnostima 

gradu Zagrebu. 

 

Predsjednica VR je potom otvorila drugi dio ove točke Dnevnog reda – obraćanje članica 

Učiteljskog vijeća kako bi se opisala izazovna godina i od strane učitelja. 

 

Ana Drakulić, učiteljica razredne nastave, predstavnica VU u ŠO: izvrsno smo se snašli u ovoj 

izazovnoj godini, sukladno mogućnostima i veselimo se povratku u našu zgradu, zahvaljujem se i 

domaćinima-školama, te hvala I roditeljima u Vijeću roditelja na sustavnoj podršci i suradnji. 

Običavali smo ići na terenske nastave, posjećivati kino predstave, muzeje i zapravo zbog 

epidemioloških mjera to nije bilo moguće. Nadam se brzom povratku u našu zgradu i završetku mjera 

koje nas ograničavaju u svim željenim aktivnostima i van škole. Ali ćemo se truditi i u ovoj situaciji 

upotpuniti program čim više svim dodatnim aktivnostima i izlascima van škole. 

Dijana Grbaš Jakšić, hrvatski jezik: morali smo prilagoditi i naše znanstvene metode, skratio se i sat i 

tih 5 min puno znači. U školi J. Klovića u početku je bilo dosta tehničkih problema, ali se uz dobru 

komunikaciju i trud naše ravnateljice, sve riješilo promptno. 

Svi smo se učitelji prilagodili najbolje što smo mogli, trudimo se najviše moguće i učenicima izlazimo 

u susret, te smo puni razumijevanja za aktivnosti van škole određenih učenika. Ali smo uspjeli 

održavati izvannastavne aktivnosti primjerice dodatnu nastavu hrvatskog jezika, učenik je postigao 

izvrsne rezultate i u ovim okolnostima. Također i iz kemije i engleskog, povijesti bili smo na 

županijskim natjecanjima. Djeci je trebalo puno da se snađu i prilagode. Sve ovo uz potporu roditelja 

kao našim saveznicima. 

Julija Vejić, učiteljica na dvije škole i učiteljica izvrstan savjetnik: Ove godine smo se susreli i s 

dodatnim izazovom, da su neki učenici dobili odobrenje pratiti program škole online te da se u 

realnom vremenu uključuju u nastavu. Iz 7.c 3 učenika su cijelu godinu bili online.  

Jedan od projekata sedmih razreda bilo je očuvanje mentalnog zdravlja, te su nam s Medicinskog 

fakulteta održali niz predavanja.  

Razumijevanje za djecu koja idu na vanškolske aktivnosti, trudili se poticati djecu i njihove rasporede 

usklađivati. 

Na žalost, obzirom na situaciju, nije bilo dovoljno sportskih aktivnosti. I knjižničarka je slala više puta 

neke zabavne sadržaje. 

Inja Skender Libhard, 8.d: zahvaljujem na trudu učiteljima tijekom izazovne godine. Inače, na 

roditeljsku inicijativu, naš razred je uspio realizirati mali maturalac uz veliku potporu ravnateljice gđe 

Jermol i zahvaljujemo razrednici Lidiji Balog-Petrović i na privatnom vremenu. Potreban je i trud 

roditelja, ne možemo očekivati sve od učitelja koji ove godine nisu imali ni zbornicu.  

Zrinka Dičak, razrednica 5.c razredu i satničarka: bilo je izazovno za prijelazni razred, ali kad 

podvučemo crtu, sretna sam kako se sve uspjelo realizirati, djeca su se prilagodila odlično. I mi jedva 
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čekamo povratak u normalnije uvjete, ali smo i zadovoljni, te su nam i stručne službe bile odlična 

podrška. Učenici 6.b i 7.b su nam osvojili i prvo mjesto na natjecanju Zrinijada, sudjeluju škole koje 

baštine baštinu Zrinski, tako da je i duh zajedništva bez obzira na okolnosti opstao. 

Helena Šikić, pedagodinja: svi smo izašli iz zone granica i morali smo se snalaziti u novim okolnostima, 

te smo se trudili da djeca ne vide koliko je i nama teško. Nadam se da smo svima uspjeli pružiti 

potporu, te bih lijepe stvari pamtila, poput međusobnog razumijevanja i potpore, te da smo iz 

nezamislivih uvjeta okrenuli situaciji u svoju korist i hvala od srca svim roditeljima na nesebičnoj 

potpori, te svim učitelja na velikom trudu i probijanju granica. 

Andrea Fajdetić, edukacijska rehabilitatorica: podijelila bih uspjeh senzibiliziranja unutar razvoja 

inkluzivne kulture, naime škola je bila partner unutar tri razreda kroz iskustvo praćenja kulturnih 

sadržaja u simuliranim uvjetima kao što je to situacija kod slijepih i gluhih učenika, kao aktivistički dio 

i djelovanje u zajednici. 

Strategija senzibiliziranja i da je izrazito važna dostupnost kulturnih sadržaja osobama/učenicima s 

oštećenjima u razvoju. 

Zahvalom razrednicama razreda 6.a, te svim učiteljima, predstavnica 6.a I predsjednica VR je zatvorila 

ovu točku Dnevnog reda. 

 

3. Razno 

Stanislav Bender: 12.2.2021. donesen je novi Poslovnik o radu VR, pa bih molio da nas vodstvo škole 

obavijesti o tome. 

Tajnica Ujčić-Kajmak: ukratko ću Vas izvijestiti o tome zašto je došlo do promjene Poslovnika o radu 

VR, uz ovaj, promijenjen je i Poslovnik o radu Učiteljskog vijeća, Razrednog vijeća, te o radu Školskog 

odbora. Izmjene su bile nužne jer su poslovnici zastarjeli, u određenim dijelovima nisu bili usklađeni 

sa Statutom, trebalo je nadomjestiti neke stvari primjerice nigdje nije pisalo, a mora pisati, da VR 

donosi stajalište u postupku izbora imenovanja ravnatelja, što prije nije bilo. Od 2008. se podosta 

promijenilo, uključujući i Covid, te Zakon o zaštiti osobnih podataka itd. te su bile nužne promjene u 

pravilnicima. Ni u kojem se dijelu ne zadire u rad VR u smislu ingerencije i donošenja odluka. 

Stanislav Bender: U čl.29 Statuta – ne proizlazi da ŠO donosi Poslovnik. 

Tajnica Ujčić-Kajmak: ŠO donosi sve poslovnike. VR ima ingerenciju u Etičkom kodeksui Kućnom redu, 

VR ima parvo izreći svoje mišljenje, sve ostalo donosi ŠO.To su opći akti. 

Gđa Tea Švaljek: Trebalo se ipak smatrati potrebnim da se obavijesti VR o ovim promjenama, da je u 

izradi i da stupa na snagu, jer ako se poslovnik odnosi na rad ovog tijela, zašto se nije obavijestilo VR, 

da možda unese i neke moguće prijedloge s naše strane, da sudjelujemo, da nas se konzultira, te 

nitko nije ni znao da je donešen. 

Tajnica Ujčić-Kajmak: sve je javno objavljeno na web stranici Škole, roditelji gledaju stranice Škole, 

kao što se zakon objavi u Narodnim novinama, mi na tom mjestu imamo obvezu obavijestiti. Nije 

predviđeno nijednim propisom da se o tome raspravlja na VR. Obavijestilo se prema propisima. 

Predsjednica VR: smatram da nije korektno da se VR nije obavijestilo o promjeni, ŠO je imalo tu 

obvezu i to bi bilo korektno, vjerujem da je s Vaše strane sve zakonito i sve po propisima, ali je bilo 

korektno dodatno obavijestiti VR o tako važnoj promjeni. Posebno jer je predstavnik VR izabran da 

nas obavještava, a i važna je tema,te smatram to nekorektnim od strane ŠO. Poslovnik je objavljen 

ispod naših imena, ne očekujem da će svatko ići na stranicu nakon svake sjednice, a Poslovnik je pri 
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tom bio na snazi od 2008. godine.Makar da ste mene obavijestili, da znamo prema kojem poslovniku 

radimo.  

Tajnica Ujčić-Kajmak: ispričavam se ako smatrate da sam pogriješila,ali kao tajnica škole nastojim da 

uvijek bude sve u redu i po propisima i nije u redu to što govorite, smatra se da je informacija 

objavljena. Ovo je zakonit način na koji sve škole u Hrvatskoj rade. 

Predsjednica VR: Moralna obaveza je da ŠO obavijesti VR, a način da se on donese krišom meni 

pobuđuje sumnju o motivima zbog čega je to tako napravljeno. Ne odnosi se na Vas kao tajnicu škole 

već na ŠO. 

Roditelj Šestani: takve informacije bi trebao prenositi predstavnik VR u ŠO. Zakon propisuje minimum 

potrebnog, a mi uvijek možemo ići iiznad toga, a posebno i u ova luda vremena kako bi se 

komunikacija poboljšala i ubrzala – sve informacije važne ipak nije dovoljno objaviti samo na 

stranicama škole, tako da se mogao naći i dodatni bolji način obavještavanja. 

Predlažem da se pokrene izmjena etičkog kodeksa, prijedlog u tom smjeru koji bi osiguravao 

redovito, van uobičajenog okvira, način komuniciranja. Nije dobro da nismo dobili ovu informaciju od 

predstavnika VR u ŠO, a nije u redu ni od tajnice očekivati da vodi računa o načinu obavještavanja 

prema VR jer ona to nije dužna. Očekujem da nas po svakom sastanku u kratkim crtama predstavnik 

VR obavijesti o djelovanju ŠO jer do sada to nije bilo tako. 

Tea Švaljek: nisam sigurna da školska web stranica ima snagu službenog državnog glasnika RH 

Narodnih novina, ali poanta je da bi bilo korektno obavijestiti nas i drugim putem.I bilo bi lijepo da 

ubuduće budemo obaviješteni dodatnim putevima o sličnim promjenama. Prijedlog je primjerice moj 

bio da predstavnik roditelja može imati zamjenu ukoliko ne može prisustvovati sjednici kako njegov 

razred ne bi bio zakinut.  

Ravnateljica Jermol: moram reagrati na to što je gđa Đurak rekla da se nešto krišom napravilo, u O.Š 

P. Zrinskog ne radi se apsoulutno ništa krišom, ni prema učiteljima, ni prema roditeljima, niti imamo 

takav odnos prema djeci. Nikakvih skrivenih najmjera. Zapisnici se mogu u svakom trenutku 

provjeritiiimati uvid u rad ŠO. Neke škole niti nemaju zapisnike. Nije sporno od predstavnika da vam 

se javi i da očekujete od njega da vam se obrati u obliku izvještaja. Ne bih zanemarila rad ni svih ljudi 

prije. 

Predsjednica VR: hvala Vam, nadamo se da će se naći shodno za obavijestiti nas ubuduće kad se 

mijenja poslovnik, da nas netko iz ŠO ili Vi kao potpisnik poslovnika, i povrh obavijesti na stranicama 

Škole, informira, to bi bilo korektno. 

Peranović: jasno je, ako ima volje, obavijestit će se, ako nema, neće. Predstavnik roditelja u ŠO, koliko 

shvaćam, taj predstavnik glasa prema našem odabiru, po tome, prije svakog vijeća ŠO, trebali bismo 

dobiti informaciju o ćemo će se govoriti na ŠO, te očekujem da ćemo prije svake sjednice ŠO imati 

uvid u plan sjednice. Ako netko glasa u moje ime, volio bih imati priliku reći mu svoje mišljenje. 

Tajnica Ujčić-Kajmak: važno je pročitati što VR može raditi vezano za ŠO – kad se radi o izboru 

ravntatelja, na VR se vrši izbor i taj član, predstavnik ŠO u VR, mora glasati onako kako je glasalo VR. 

Tihomir Janjić (2.d): svjesni smo da je sve po zakonu i da niste imali obvezu obavijestiti nas na 

drugačiji način, ali nama je važna transparentnost, molimo da nas ubuduće obzirom na komunikaciju 

i odnos, obavijestite i dodatnim načinom. 

Stanislav Bender: nije uvijek bila komunikacija na nivou, i dogovorili smo da imamo transparentan 

odnos, da smo svi uvršteni u mejlove u duhu te transparentnosti. Formalno-pravno je to u redu, ali 
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poslovnik regulira naš rad i da li biste bili suglasni da nam pošaljete stari poslovnik da vidimo koje su 

to stvari promijenjene? 

Tajnica Ujčić-Kajmak: Naravno, sve je javno. 

 

Nadalje se pričalo o pitanjima upućenima ravnateljici. 

Ravnateljica Jermol: informatika je u svim nižim razredima, te sedmim i osmim je izborni predmet, u 

petim i šestim je obvezna. 

STEM natječaj koji završava krajem srpnja, čekamo vidjeti ulogu, taj natječaj je za slabije opremljene, 

iako će nas opremiti, pokušat ćemo vidjeti što možemo ostvariti. 

Sve smo odgovorili do sada. 

Vezano za osiguranje učenika, ono je na dobrovoljnoj bazi i nemaju veze sa školom i da to roditelji 

naprave za svoje dijete u rasponu koji im odgovara. 

Roditelj: jedna kćer je slomila zub trajni, a druga prst, pri čemu je osiguranje odbijeno u oba slučaja 

obzirom na uvjete. Nije važno koliko je iznos police, već je stvar obavijesti – da to osiguranje 

obavijesti roditelje što ono pokriva prilikom dobivanja papirića početkom godine. 

Ravnateljica Jermol: da ne bi došlo do nesporazuma, a I da se škola ne bavi time, ići ćemo u tom 

smjeru da svaki roditelj sam osigura dijete, a da škola nema s tim veze. 

Predsjednica VR: bilo bi dobro da se naznači na dokumentu uvjete osiguranja jer idemo s 

povjerenjem kad se iz škole donese nešto kući. 

Bilo je prijedloga da se više posveti pažnja učenicima osmih razreda koji odlaze, s kakvim problemima 

se suočavaju. 

Ana Vlahović Stanić, 8.b: ovo Vijeće se nije dovoljno potrudilo da se vodi računa o onome što škola 

treba ponuditi učenicima i htjela bih sugerirati da više posvetite računa o sedmim i osmim razredima, 

da budete svjesni, zgrada će se sagraditi, ali razredi i ispiti će proći, a neke stvari će ostati 

nepokrivene. Neke stvari rješavamo individualno s ravnateljicom. Više pažnje o odnosima djece i 

profesora. 

Stanislav Bender: apsolutno podržavam što je gđa Vlahović rekla, jer to su razredi i uspjeh koji se 

evaluira za upis u srednju školu. 

Željka Eršek, 8.c: tko je odgovoran, tko bi trebao obavijestiti kada dijete treba u samoizolaciju, a nas 

roditelje nitko nije obavijestio, samo su djeca obaviještena. Smatram da roditelj treba dobiti 

informaciju, a dobili smo je prekasno. 

Ravnateljica Jermol: kada se dobije informacija da dijete ima simptome, zovem našu liječnicu i prije 

izrečene mjere, djeca se preventivno vraćaju doma. Gleda se 48 sati unatrag, oni koji nisu bili u školi 

ne moraju u samoizolaciju. Javljeno vam je tek kad dobijemo službenu informaciju od epidemiološke 

službe koju a šaljem razrednici, a ona vama. 

Tihomir Janjić: postoji li propisan broj roditeljskih sastanaka tijekom godine? 

Ravnateljica Jermol: u pravilu 3 su regularna roditeljska sastanka tijekom sastanka, ali ako imate 

inicijativu, možete ih imati I više. 

Ana Bare, psihologinja: roditeljski je održan i u siječnju vezano za potres i traumatske događaje. 



8 
 

Predsjednica VR: dugo nemamo školske novine, postoji li mogućnost obnove školskog lista? 

Ravnateljica Jermol: uvijek smo ga tiskali i to iziskuje puno novaca, ali i satnice učitelja, puno je 

razloga, tako da smo odustali, ali radimo i puno drugih stvari koje druge škole ne rade. Ali 

razmišljamo o puno drugih planova od kina u školi i sl, treba nam prostor i druge stvari, možemo 

detaljnije početkom sljedeće školske godine o ovome. 

 

4. Istraživanje – online nastava školska godina 2019./20. 

(Helena Šikić, pedagodinja) 

 

Predsjednica VR: iako sam predložila da dobijemo istraživanja i prije sjednice, a nismo, molimo 

zbog duge sjednice da nam ih naknadno pošaljete, alii da budete kratki, da ne izgubimo kvorum 

jer su neki ljudi već otišli sa sastanka. 

Helena Šikić, pedagodinja: Riječ je o potrebama djeteta I kako nam djeca funkcioniraju, to smo 

nekoliko puta spomenuli kao važne teme, a i Dnevni red je prihvaćen, pa najbolje da krenemo. 

Možemo naknadno poslati prezentacije. 

Prezentacija je uz pojašnjenje i čitanje prezenterica, bila i vidljiva roditeljima, te su je mogli 

usporedo pratiti. Slijedi sažetak njihova vrijednog izlaganja obzirom da je roditeljima dostupna 

cjelokupna prezentacija: 

Helena Šikić, pedagodinja: Rezultati ankete na učiteljima i učenicima, te roditeljima razredne 

nastave obzirom na nastavu na daljinu. 

Upute Ministarstva su bile nerijetko i nejasne i nepotpune, puno je ostalo na nama to jest samim 

školama. Većina učitelja se u potpunosti ili djelomično snašla, a tehnički problem su bili najveći 

problem tijekom ove vrste nastave. 

Učitelji su bili često suočeni s manjkom vremena jer im ovakva vrsta nastave oduzima puno više 

vremena nego inače. Pojačana je bila podrška koja je bila potrebna i učenicima i roditeljima od 

strane učitelja. Priprema materijala na potpuno drugačiji način 

Prednost je aktivnost, rad i sudjelovanje učenika, te suradnja s roditeljima, nedostatak je manjak 

kontakta s učenicima i nemogućnost procjene usvojenosti gradiva. 

Najveći broj kolega je zadovoljan radom stručne službe. 

Prikaz rezultata na uzorku roditelja, njih 235: većina roditelja je reklo da djeca rješavaju zadatke 

uz pomoć roditelja, a za vremensko opterećenje djeteta za nastavu na daljinu da im treba od 1-4 

sata za većinu ispitanika. Dijete se samostalnije razvija i roditelj ima uvid u poduku, neki roditelji 

su primijetili, kao i osiguranje prevencije zaraze. 

Nedostatak socijalne interakcije, te opterećenje roditelja koji su se nosili uz svoj posao često 

također online, trebalo je osigurati dovoljno računala. 

 

5.Istraživanje – online nastava školska godina 2020./2021.- doživljaj/iskustvo 

(Ana Bare, psihologinja) 

Helena Šikić, pedagoginja: Prikaz rezultata na uzorku učenika prenijeti će kolegica Ana, 

psihologinja. 
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Predsjednica VR je htjela dodatno provjeriti postoji li kvorum za nastavak sjednice. Rekla je da je 

zahtjev tj.molbu da se članovima VR pošalje prezentacija/anketa za online nastavu poslala ranije. 

Očekujemo da ne sažimamo ovu prezentaciju pa da nam pošaljete ankete da ih možemo prenijeti 

svim roditeljima. 

Jedan roditelj: da se organizira zaseban termin za sve roditelje obzirom na važnst prezentacije. 

Helena Šikić, pedagodinja: VR je tražilo da se prezentira ovaj dio anketa na prošloj sjednici i žao 

mi je što je sve ovo na kraju duge sjednice.  

Ana Baro, psihologinja: napravili smo ankete među učenicima razredne nastave i većina učenika 

su dobivali zadatke od svojih učitejica, neki su pratili školu na Trećem, te putem platformi. 

Prosjek je 3,5 za ocjenu nastave na daljinu. 

Trebalo im je podjednako vrijeme za učenje kaže većina učenika, većina ih preferira nastavu uživo 

u školi. Najviše im se svidjelo što su imali više slobodnog vremena i bili su kod kuće, da su se 

mogli naspavati, tešto nije bilo ispita. Nije im se svidjelo jer su im nedostajali vršnjaci te im je bilo 

zajtjevno i dosadno, a bilo je I tehničkih poteškoća. Cjelokupna ocjena ove školske godine je  

prosječna ocjena 4. 

Što se tiče predmetne nastave s učenicima od 5. do 8. razreda, učenicima je bila važna 

anonimnost rješavanja ankete, te smo mogli usporediti ankete prošle i ove godine. Korištenje 

mobitela se uvelike povećala. 1 do 4 sata je trebalo za nastavu na daljinu prošle godine, a ove 

godine su vrlo slični postotci. Nastava u školi je učenicima draža bila prošle godine, a ove im je 

podjednako draga ona u školi i ona na daljinu. Većina djece vodi računa o sigurnosti, te rijetko 

netko zna njihovu šifru za korištenje platforme. 

Jelena, zapisničarka: hvala na trudu Heleni i Ani, iako je na kraju duge sjednice, i umorni smo svi, 

svakako s poštovanjem gledam na trud uložen u istraživanje, ali se moglo možda zasebno 

saslušati o ovim temama, a ne zadovoljiti formalnost Dnevnog reda, kako bismo s više pažnje I 

poštovanja mogli saslušati o vrijednom istraživanju. 

Predsjednica VR zahvaljuje pedagodinji I psihologinji na trudu. 

Helena Šikić, pedagodinja: važna su nam ova istraživanja kako bismo imali saznanja o stanju te 

smo otvoreni za daljnje propitivanje i da o učenicima razgovaramo možda na počecima sjednica 

kad smo odmorniji. 

Predsjednica VR je zahvalila svima i zaključila 4. sjednicu VR koja je trajala 3:30. 

       

 

      Zapisničarka:                                                                                   Predsjednica Vijeća roditelja 

      Jelena Radan                                                                                        Mirjana Vujović Đurak 


